

《“打脸”来得太快！不想再婚的《生活大爆炸》明星凯莉·库柯订婚啦！》

凯莉·库柯订婚啦！

这位《生活大爆炸》的明星与《黑钱胜地》的魅力男汤姆·派福瑞，从2022年擦出小火花，到去年喜提爱的结晶，如今官宣订婚，甜蜜升级！

凯莉在Ins快拍上晒出大钻戒，笑得像个孩子，简单一句‘美好周末’，狗粮洒满地！

两人还带着小公主玛蒂尔达一起拍订婚照，这画面，温馨得不要不要的！



01

Kaley Cuoco is set to walk down the aisle once again after confirming her engagement to Tom Pelphrey.

在确认与汤姆·派福瑞订婚后，凯莉·库柯即将再次步入婚姻殿堂。

The Big Bang Theory actress 38, was first linked to the Ozark actor, 42, in 2022 — the pair went on to welcome their first child together last year.

这位38岁的《生活大爆炸》女演员与42岁的《黑钱胜地》演员于2022年首次传出绯闻，去年两人迎来了他们的第一个孩子。

Taking to her Instagram story, the mom-of-one announced that the lovebirds are officially preparing to tie the knot.

这位单亲妈妈在Instagram快拍中宣布，这对爱侣已开始筹备婚礼。



In a beautiful snap, she could be seen showing off her whopper of an engagement ring while embracing her husband-to-be, with a huge grin on her face.

在一张美丽的照片中，她展示了自己巨大的订婚戒指，同时拥抱着她的未婚夫，脸上洋溢着灿烂的笑容。

She simply captioned the post: ‘ Amazing weekend. ’

她简单地为这张照片配文：“美好的周末。”

The pair also shared glimpses at a professional engagement photoshoot, with their daughter, Matilda, also getting in on the action.

两人还分享了在专业订婚照拍摄现场的照片，他们的女儿Matilda,也参与其中。

凯莉·库柯(Kaley Cuoco), 1985年出生于美国加利福尼亚州, 是一位才华横溢的美国电视和电影演员。

库柯的演艺生涯中最为人熟知的角色是在CBS情景喜剧《生活大爆炸》中扮演的佩妮(Penny)。这部剧让她赢得了广泛的认可和赞誉。

此外, 她还参与了多部电视剧和电影的演出, 如《越狱》、《空乘危机》、《邂逅浪漫》等, 并为多部动画片配音。

库柯经历了两次婚姻, 先后与Ryan Sweeting和Karl Cook结婚, 但最终都以离婚告终, 2022年, 库柯遇到了现任汤姆·派福瑞, 两人迅速坠入爱河。



Kaley Cuoco, the beloved star of "The Big Bang Theory" and "The Flight Attendant," embarked on a new romantic journey in May 2022, shortly after her divorce from second husband Karl Cook was finalized.

《生活大爆炸》与《空乘危机》中备受欢迎的明星凯莉·库柯, 在2022年5月与第二任丈夫卡尔·库克正式离婚后不久, 便踏上了新的浪漫旅程。

With a bold step into the spotlight, she publicly announced her relationship with actor Tom Pelphrey, making their red carpet debut at the Emmys months later.

她勇敢地站在聚光灯下，公开宣布了与演员汤姆·派福瑞的恋情，并在数月后的艾美奖红毯上首次携手亮相。

Cuoco revealed the enchanting tale of their first encounter to USA Today, describing it as a quintessentially "Hollywood" moment.

库柯向《今日美国》透露了他们初次相遇的迷人故事，称之为典型的“好莱坞”时刻。



Sharing the same manager, the pair was serendipitously introduced by their mutual representative, who believed they were perfect for each other.

两人共享同一位经纪人，由他们共同的代理人巧妙地介绍相识，这位代理人坚信他们是天作之合。

‘ We met at the Ozark premiere, and I was standing with Andrea [Pett-Joseph] and Tom walked in, and I heard his voice, and I turned around, and it was like my life was over or just starting. It hit me.

“ 我们在《黑钱胜地》首映式上相遇，当时我正和安德莉亚(佩特-约瑟夫)站在一起，汤姆走了进来，我听到了他的声音，转过身来，那一刻，我感觉我的人生要么结束了，要么才刚刚开始。我被深深打动了。

‘ It was love at first sight. We were immediately connected. I do feel like I ’ ve known him my whole life but I wasn ’ t ready for him. We ’ re ready to build a life together. ’

“ 那是一见钟情。我们立刻产生了共鸣。我感觉自己好像一辈子都认识他，但我还没准备好迎接他。我们现在准备好一起生活了。 ”

Their romance blossomed rapidly, reaching a new milestone in October 2022 when they announced they were starting a family.

他们的恋情迅速升温，于2022年10月宣布组建家庭，迎来了新的里程碑。

The couple welcomed their daughter, Matilda Carmine Richie Pelphrey, into the world last year, with Cuoco expressing her boundless joy and gratitude on Instagram.

去年，这对夫妇迎来了他们的女儿Matilda Carmine Richie Pelphrey，库柯在Instagram上表达了她无尽的喜悦和感激之情。



However, the engagement may come as a surprise to many as Kaley vowed that she didn't want to get married again – after splitting from professional tennis player Ryan Sweeting in 2015, less than two years after their nuptials.

然而，这次订婚可能会让许多人感到惊讶，因为凯莉曾誓言自己不想再婚——她在2015年与职业网球运动员瑞安·斯威廷离婚后，距两人结婚还不到两年。

She went on to marry equestrian Karl in 2018, following a two-year romance, but it wasn't to last and they went their separate ways in 2021.

2018年，她与马术运动员卡尔相恋两年后结婚，但好景不长，两人在2021年分道扬镳。

In a candid interview after their split, she told Glamour magazine in 2022: ‘ I will never get married again. I would love to have a long-lasting relationship or a partnership. But I will never get married again. Absolutely not.

2022年，在两人分手后的一次坦诚采访中，她告诉《魅力》杂志：“我绝不会再结婚了。我渴望拥有一段长久的关系或伴侣关系。但我绝不会再结婚了。绝对不会。”

According to Us Weekly, Tom had a long romance with fellow star Jaimie Alexander, with the pair dating for three years until 2021.

据《美国周刊》报道，汤姆曾与同为明星的杰米·亚历山大有过一段长达三年的恋情，直到2021年才分手。

重点词汇：

walk down the aisle /w ɒ k daʊ n ð ɪ a ɪ l/ 结婚，步上红毯

engagement 订婚

tie the knot 结婚

engagement ring 订婚戒指

husband-to-be 未婚夫，准丈夫

professional engagement photoshoot 专业订婚照拍摄

love at first sight 一见钟情

solace 安慰，给以安慰的人(或事物)